
From: Eivor Niklasson  

To: Lind Anna  

Sent: Thursday, June 07, 2012 12:33 PM 

Subject: Busshållplatser 

 

Hej Anna! 

Roligt att tala med dig och höra att du trivs bra och att du är full av entusiasm.Så till 

ärendet angående busshållplatser vid E-18. 

 År 2009 gjordes en detaljplan för byggandet av parkeringsplatser och busshållplatser vid E-18. 

(Programsamrådshandling 2009-10-13) Ärendet lades emellertid på is (Minns inte varför). Nu läste 

jag någonstans (tror att det var i Moderaternas tidning "Ditt Danderyd") att det åter igen är 

aktuellt att anlägga busshållplatser i höjd med gymnasiet. Om det nu blir så, så vill jag gärna att du 

ska veta hur jag skrev år 2009. Förhållandena är desamma i dag. Bygger kommunen någonting i 

området, måste man planera in en grön passage.   

Jag hör av mig i mitten av augusti för ett möte. Ha en trevlig sommar  

Vänliga hälsningar 

Eivor 

 

mailto:eivor.niklasson@telia.com
mailto:Anna.Lind@danderyd.se

